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Begränsad delning 

 

§ 1. Sammanträdets öppnande 
Ordförande hälsar välkommen och förklarar mötet öppnat.  
Övriga frågor: Telefonlista styrelsen, Insamlingsförslag 
Dagordningen fastställdes. 
Till justerare väljs Anders Brändström 
 

§ 2. Föregående protokoll   
Protokollet nr 5, läggs till handlingarna.   
 
 

§ 3. Information från Verksamhetschef  
Hästar: 
Smittläget på ridskolesidan, 17 hästar har ätit slemlösande varav av 9 av dessa med 
bredspekta-penicillin. Senast häst med symtom i ridskolestallet insjuknade torsdag 
22/5. 
En ny häst är inköpt, Betty och är ett åttaårigt halvblod. Hon vaccinerades med 
kvarkavaccinet i måndags.  
Personal:  
Elin Svensson kommer att avsluta sin anställning innan semestern. Lotta Hillbom har 
haft en uppskattad genomgång av Ridskoleekonomi med utgångspunkt från våra egna 
siffror. Lotta hade även en uppskattad föreläsning om arbetsmiljö och arbetsrätt för 
styrelsen 13/5. Flera av extrapersonalen slutar och nyrekrytering påbörjad. 
Anläggning: 
Offert har inkommit från Ocab för städning av stallet ”på höjden”. Vi kommer att gå ut 
med information till de medlemsuppstallade om arbetet med sanering så snart vi är 
uppe i 21 friska dagar. Möte med medlemsuppstallade genomfördes  21/5. Där 

 

Närvarande:  
Erik Persson (ordf.)  
Ingrid Liljelind (sekr) 
Ann Backsten (kassör)  
Camilla Granberg (VC) 
Per-Arne Oldenborg 
Åsa Östman 
Margit Håkansson t o m §7 
Erica Bengtsson (suppleant) t o m §7 
Anders Brändström (suppleant)  
Nika Chabes (URFUS ledamot)  
Linnea Hägg (URFUS-pers. suppl.) 
Karin Conradzon (TS-ledamot) 
 

 
 

Frånvarande:  
Jonas Martinsson 
Anna Grundström (vice ordf.) 
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närvarade länsveterinär Karin Sandbäck och Ditte, som fick svara på många frågor om 
sanering 
Ridskolan: 
Vi har fortfarande de flesta lektionerna igång. De som behandlas med penicillin vilar 
helt. Provridning genomförs inför nästa säsongs YH-utbildning den 7/6. Vi jobbar med 
att marknadsföra klippkortsridning till 65plus ryttare. Vi har fått ett mindre bidrag till 
detta av RF-SISU. Bidrag är sökt till en handikappvagn.. 
 
Information från VRIF och SvRF: Inget att rapportera.   
 
 

§ 4. Rapporter  
a) Rapport från Partnergruppen. 

Anders ingår numera i gruppen. Förlängda partnersavtal med OCAB, Mio 
Möbler, Krafft och Nordströms El. Sponsorlistan inför tävlingar som TS kan 
använda är uppdaterad.  

 
b) Rapport från Tjäna-pengar-gruppen.  

Restaurangchansen, vi behöver sälja mer.  Vinnaren i Granö-lotteriet blev 
Joline Göttfert. NewBody, Tvättmästaren samt Gunnarshögs olja, varorna 
kommer inom kort att börja levereras.  

 

§ 5. Rapporter från sektionerna  
a) Rapport från tävlingssektionen. 

Tävlingsverksamheten har avstannat pga smittläget, ersättningstävlingar är 
insatta. URF-ekipage utanför anläggningen har tävlat för URF. Nästa 
planerade tävling är v 30.  

 
b) Rapport från URFUS 

Planeringen för Fångarna på Hippo är i full gång och 45 barn har i nuläget 
anmält sig. URFUS har varit med på Olympiadagarna 17-18/5. URFUS har 
anordnat med aktiviteter för skolklasser 1-3 har få komma och även för 
allmänheten. 
Mini-URFUS har haft en ponnyridning där det kom ca tio nöjda barn med 
föräldrar.  

 
§ 6. Ekonomirapport. 
Utifrån vad som är bokfört tom april, är resultatet (intäkter-kostnader) för föreningen  
t o m mars +415 tkr och det är en avvikelse mot budget på +189 tkr.  Dock vet vi att det 
fattas fakturor som ej ännu är bokförda. Uppskattningsvis så följer vi budget. 
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Intäkterna ackumulerat 
Intäkterna är totalt på 5 742 Tkr hittills i år, vilket är som en intäktsökning på + 671 
Tkr mot budget. 
Ridskoleabonnemang och annan ridning (+ 244 tkr) och foderförsäljning (+102 tkr) är 
de största avvikelserna mot ack. budget. Det saknas leveransfakturor för foderinköp.  
  
Kostnader ackumulerad 
Kostnaderna totalt på – 5 327 Tkr hittills i år, vilket en avvikelse mot budget -481 tkr 
Personalkostnaden avviker mot budget med -60 tkr, hyra inventarier och verktyg med -
156 tkr, programvaror med -30 tkr, förbrukningsmaterial med -30 tkr, 
redovisningstjänster och konsulttjänster med -74 tkr. 
 

§ 7. Övriga ärenden. 
a) Smittläget och sanering av anläggningen: Ridskolan fick ett nytt fall igår. Mötet i 

tisdags med länsveterinären och Ditte var informativt och protokoll från mötet 
kommer att skickas ut. Om ingen häst på medlemssidan insjuknar kan saneringen 
börja 31/5. Det kommer i samband med det anordnas medlemsstädkvällar. 
Logistik kring saneringen återkommer styrelsen med information om. 
 

b) Skadebesiktningen av anläggningen: URF har haft möte med Fastighet på 
kommunen angående besiktningen, vilken har visat på fuktskador och hög 
luftfuktighet. En åtgärdsplan har upprättats av Fastighet vilken innehåller 
upprättande av arbetsgrupp och projektplan för byggverksamheten, upprätta nya 
metoder för dammbindning i stall och manege samt analysera konsekvenserna 
för ridskole- och tävlingsverksamheten. Nästa möte med kommunen är 10/6.  
 

c) Foderfrågan: Camilla har haft möte med leverantören och fått en ersättning på 20 
tkr pga att värdena på fodret är så varierande i näringsinnehåll. Förhandling med 
andra leverantörer pågår och vi kommer också se över utformningen av framtida 
avtal.  
 

d) Inkomna förslag och ärenden från medlemmarna 
Förslag på insamling av pengar som oavkortat ska gå till saneringen och 
uppstädning av anläggningen, exvis försäljning av Bingolotter, kontakta 
sponsorer etc. Styrelsen ser positivt på förslaget och Camilla återkopplar. 
 

e) Telefonlista upprättas internt i styrelsen.  
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§ 8. Övriga beslutspunkter. 

a) Offert från Ocab angående sanering av stallet på höghöjd. Styrelsen beslutar 
att anta offerten. 
 

§ 9. Medlemsmöten och kommunikation. 

Punkten utgår 

 
§ 10. Nästa möte  
Punkter till nästa möte: Vinterunderhåll av utebanorna.  
Nästa möte 18/6 2024 kl. 18:00-20:30. Plats, konferensrummet Hippologum.  
 

§ 11. Mötets avslutas  
Ordförande tackar styrelsen och avslutar mötet.   

 
 
 
 
 
 

 
 
 

 

Ingrid Liljelind 
Sekreterare 

Erik Persson 
Ordförande  

Anders Brändström 
Justerare 

 


